Сценарий мюзикла 

«ONLY LOVE IS SPOKEN HERE»
	Вед.№ 1
	Ladies and gentlemen, boys and girls! Good afternoon! It's lovely to meet you here, at our party, devoting to English, Russian and  American music and poetry.
	

	Вед.№ 2
	Здравствуйте , дорогие гости. Мы рады приветствовать вас на нашем вечере, посвященном празднику английской, русской и американской музыки и поэзии.
	

	Вед.№ 1
	So, welcome to " Only Love Is Spoken Here"-a musical  program presented by students of school №  17.
	

	Вед.№ 2
	Только любовь говорит здесь- так называется наша музыкальная программа, которую подготовили учащиеся школы №17.  
	

	Вед.№ 1
	You won’t see any scenery-only love; no costumes –only love. There isn’t any storyline – only love. So, if you are bitter, pessimistic, angry, selfish-OUTSIDE! Only love is spoken here.
	

	Вед.№ 2
	Гоните прочь плохое настроение, пессимизм, и печаль – пусть только любовь говорит здесь.  
	

	Вед.№ 1
	Only love is spoken here,
Only hope and joy and cheer,

Only love is spoken here.
	

	Вед.№ 2
	Пусть жизнь твоя течет рекою
Среди цветущих берегов

И пусть тебя сопровождает
Надежда, вера и любовь. 
	

	Вед.№ 1
	 Love can be different . It is  impossible to imagine  the life of the people without love. The Love to Motherland warms our souls , consolidates the faith, gives power. 

	

	Вед.№ 2
	Любовь бывает разная .Без любви немыслимо представить жизнь человека. Любовь к Родине согревает душу, укрепляет веру, дает силы .
	

	Вед.№ 1
	The Song " Moscow  suburb nights" was translated in to  many foreign languages. It  sounds very beautifully .
	

	Вед.№ 2
	Песня " Подмосковные вечера" была переведена на многие языки мира. Она прекрасно звучит как на русском так и на английском языках. 
	7  «А»

	Вед.№ 1
	The students of the  7"А" form  are invited on the scene with composition " Moscow  suburb nights".


	

	
	ПЕСНЯ « ПОДМОСКОВНЫЕ ВЕЧЕРА»


	

	Вед.№ 1
	Love –L-O-V-E only four letters , but it is a big word. A lot of people have their one idea about what it means. 

	

	Вед.№ 2
	В слове LOVE только четыре буквы, но это большое  слово . Многие люди понимают его значение по своему. 
	

	Вед.№ 1
	One of the different meaning of love is the  love to freedom against slavery! The song" GO DOWN, MOSES" is a traditional American song. It was written during slavery  in America. 
	

	Вед.№ 2
	Одно из многочисленных понятий  любви есть любовь к свободе . 

Американская народная песня " GO DOWN, MOSES" была написана во время гражданской войны в Америке. Она вся проникнута любовью к свободе. 
	

	Вед.№ 1
	I would like to invite on the scene the beautiful girls from 8 “A “ form . Meet them with storm of applauses. 


	

	
	" GO DOWN, MOSES"
	8 «А»

	Вед.№ 1
	People always love beautiful and wise words. Love to poetry saved people from boredom, rudeness, disappointment .
	

	Вед.№ 2
	У людей  всегда была тяга к красивым словам , изречениям, поэтому стихи стали любовью многих из нас. Поэзия спасает людей от разочарований, грубости.
	

	Вед.№ 1
	 Richard Kipling is a prominent poet of Great Britain. His poem “IF”  is well - known all over the world. 
	

	Вед.№ 2
	Мы предлагаем вашему вниманию замечательное творение известного во всем мире английского поэта Ричарда Киплинга «Если».  
	

	Вед.№ 1
	The student of the 7”A” form Barsegyan Tamara on the scene. 
	

	
	«IF»
	7 «А»

	Вед. № 1
	The songs about love are often connected with nature. Our feelings very often change because of the weather. Many of us like sunny and warm  weather. Of course, bright days are better than dark days.  


	

	Вед. №2
	Песни о любви очень часто связаны с природой.   Наши чувства тоже зависят от погоды. Многие из нас любят солнечную теплую погоду. И конечно, ясные дни лучше , чем пасмурные. 
	

	Вед. № 1
	The song  “SUNNY” in performance of the students of the 9 “A” form. 
	

	“SUNNY”
	9 «А»

	Вед. № 1
	The Beatles  were probably the most popular and important pop and rock  group of all the time. They were together for only eight years, but their influence has lasted much longer. Almost of their songs were devoted  to love.  
	

	Вед. №2
	Группа Битлз  возможно была самой популярной и важной рок и поп группой во все времена. Они были вместе только 8 лет , но их влияние на музыку продлилось на долгие годы. Почти все песни этой группы были посвящены любви . 
	

	“ MICHELLE”
	9 «А»

	Вед. № 1
	I wanna be your man! Have you ever listened the words to your address? Love isn’t always mutual .
	

	Вед. № 2
	Я хочу быть твоим парнем. Вы когда-нибудь слышали такие слова в свой адрес? Конечно да. Но любовь не всегда бывает взаимной. 
	

	Вед. № 1
	The students of the 6”B” form Grigoryan Arshack and Rasulova Marina with the song  on our scene.  


	

	
	«I wanna be your man».
	6  «Б»

	Вед. №1
	Can’t buy the love. Nobody has  such money.  Do you agree with the author ?  
Can’t buy me  love, everybody tells me so,

Can’t buy  me love, no, no, no.


	

	Вед. № 2
	Любовь не купишь . Нет таких монет. 
 -Все ,что хочешь я тебе куплю 

Не расстраивайся зря.

- Но я скажу тебе в ответ

Любовь купить нельзя. 
	

	Вед. №1
	  The students of the 7A form with the composition” CAN’T BUY ME LOVE”
	

	
	«Can’t buy the love»
	7 «А»

	Вед. №1
	Love has got many faces. Do you love to dance? I am sure many of you have the love to dance. Rock—and-roll will never have been old. The dance is liked by the old and the young. It is always favourite. Rock-and-roll in performance of the group _________. 

	

	Вед. №2 
	Любовь многогранна и многолика. Вы любите танцевать? Я уверен , что многие в этом зале обожают песни и танцы.  А кто из нас не любит старый добрый Rock—and-roll! 
	

	Вед. №1
	Rock-and-roll in performance of the group _________.
	

	«Rock—and-roll»
	6  «Б»

	Вед. №1
	Love, friendship  are very important in our life. Nobody can’t live without friends. Our friends are with  us in our troubles and gladness.

                   If you with your friend

                   If you want to be yourself

                   If you like the Sun and Rain 

                   And beautiful your dreams.

                   Let Rain go and stop

                   Music helps you live and smile

                   Stones of the passed roads 

                   Were broken by the Sprout. 


	

	Вед. №2
	Любовь и дружба очень важны в нашей жизни . Никто не может прожить без друзей. Наши друзья с нами и в горе и в радости. Если у тебя есть настоящий друг тебе никогда не будет одиноко. Давайте любить и беречь наших друзей.  

	

	Вед. №1
	Rita Babushkina  with her group “ Effect” on the scene. 
	

	«Замыкая круг»
	8 «А»

	Вед. №1
	Someone once  said ”Love doesn’t make the world go round , but it makes the ride worthwhile”  Only Love will save the Earth. Love to your Motherland,  love to sing, love to dance, love to play, love to live. Love each other.  Good luck. 
	

	Вед. №2
	Только любовь спасет мир. Любите свою страну, любите своих друзей.  Пойте, танцуйте, читайте, восхищайтесь природой. Любите друг друга. И пусть удача никогда не покинет вас. 
	

	Вед. №1
	Our program has  been finished. Good by. Be happy!
	


